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Verslag GMR-vergadering van 21 december 2021 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding 

Aanwezig: 

Dhr. Stephan Matthee (voorzitter) 

Mw. Mandy Donkers (vicevoorzitter) 

Mw. Jennifer Berkhout 

Dhr. Twan Klein Zieverink  

Mw. Ellis Pranger 

Dhr. Ruud Driessen 

Aanwezig: 

Mw. Stefanie van Dijk 

Mw. Willemien Geers 

Mw. Monique Luijben 

Mw. Hennie Fransen  

Dhr. Igor Ronckers 

Mw. Anne-Marie de la Cousine 

 

Gasten:     Niels Bohnen (ouder), Lisanne Te Voert (leerkracht) 
 

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

Mw. Bonna Roos 
 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 

Verslag GMR-vergadering 21 december 2021 

 

1. Opening  

Stephan opent de vergadering om 18.30 uur, zonder bestuur.  

Een hartelijk welkom aan onze gasten Niels Bohnen en Lisanne Te Voert. 

Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Bonna en Mischa sluiten als bestuur aan om 19.00 uur voor de punten 2 t/m 5.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

Door de huidige omstandigheden vindt deze vergadering online plaats via Teams. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Vanuit de MR van de Aventurijn in Deurne is een boodschap binnengekomen betreffende de 

NPO-gelden. De vraag om de NPO-gelden die er nu zijn, niet allemaal te gaan gebruiken voor 

vervangingen, maar de gelden zoveel mogelijk te gebruiken waar ze voor zijn.  

Het heeft de aandacht van de GMR. 
 

Aan de agenda worden, bij het gedeelte zonder bestuur, de punten ‘definitieve lijst vragen over 

onderwijskwaliteit vanuit de GMR’ en ‘brief voor MR-en, kerstwens en lijst contactpersonen’ 

toegevoegd.  

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 18 november 2021 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven aspirant-leden schooljaar 2021-2022’ mag op de lijst blijven staan. 

*‘Nadenken over wie eventueel zitting wil nemen in de ‘werkgroep financiën’ en wie eventueel de 

rol als voorzitter ambieert’ blijft nog even op de lijst staan. 

*‘Etentje GMR regelen’, blijft op de lijst staan totdat dit georganiseerd kan worden. 

*’Aangeven welke vragen nog te bespreken n.a.v. het thema ‘onderwijskwaliteit’’, is afgewerkt en 

mag van de lijst worden gehaald.. 

*‘Aanpassen reglementen/statuten GMR vóór 1 januari 2022‘, volgt z.s.m., is bijna klaar. 

*‘Regelen scholing voor leden MR-en / GMR’ is geregeld. Mag van de lijst. 

*‘Besluitvorming over het protocol medisch handelen, uiterlijk 24 november 2021’ is gedaan, 

iedereen is akkoord en dit punt mag van de lijst. 
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*‘Nadenken over tips ‘hoe vervangersproblematiek aan te pakken’ en 

doorsturen aan RvB’ mag van de lijst. Er zijn na vorige vergadering geen 

verdere reacties binnengekomen bij de RvB. 

*’Vragen vanuit GMR betreffende corona neerleggen bij RvB’, is afgewerkt. 

*‘Opstellen centraal bericht vanuit de contactpersonen GMR naar hun MR-en’, staat klaar en mag 

van de lijst. 

*’Aanpassen lijst contactpersonen vanuit de GMR voor de MR-en’, is afgewerkt en mag van de 

lijst. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Begroting 2022  

De begroting voor 2022 van stichting Prodas wordt besproken en de begroting geeft tevens een 

doorkijkje naar de jaren erna, dat is zo goed mogelijk geprobeerd weer te geven.  

Alle gremia binnen Prodas zijn betrokken geweest bij de begroting 2022. Dat was waardevol.  

De RvT heeft de begroting goedgekeurd. 

De werkgroep ‘financieel’ (Stefanie, Ruud en Stephan) van de GMR heeft de begroting samen 

besproken met stichting Prodas, heeft het gesprek als prettig ervaren, alle vragen zijn naar 

tevredenheid beantwoord en zij kan dan ook positief adviseren met betrekking tot de begroting 

2022. De GMR volgt het advies op van de werkgroep ‘financieel’. 
 

4.2 Update Corona / vervangersproblematiek 

Op dit moment zitten de bassischolen in een lockdown. De scholen zijn alleen open voor 

noodopvang. Hoe na de kerstvakantie lesgegeven moet worden is nog de vraag, 3 januari 

aanstaande wordt hierover meer duidelijk. 

De lockdown-week geeft wel een verlichting voor het personeel, ondanks dat men liever les wil 

geven. Er is meer rust op de scholen. 

De RvB is trots op Prodas als organisatie, er is en wordt goed voor elkaar gezorgd, de 

leerachterstanden heeft men weten te beperken, er is geen klaagcultuur en er is ook nog ruimte 

voor plezier. Goed gedaan! 

Voor 2022 ligt er een uitdaging betreffende de vervangerspool en de arbeidsmarktcommunicatie 

gaat op een andere manier aangevlogen worden. 

Er zijn nog enkele vragen/opmerkingen: 

*’In hoeverre heeft de RvB invloed op bijv. boosterprikken bij personeel? De situatie voor 

leerkrachten is de laatste periode best onveilig geweest.’ 

De GGD heeft getreuzeld. De PO-raad en de bestuurders hebben het wel aangegeven maar het 

heeft te weinig aandacht gehad. 

*’Zijn alle scholen binnen Prodas dicht?’ 

Ja, er wordt op geen enkele school lesgegeven, niet fysiek en ook niet online. 

*’Het is goed om deze week geen les te geven, een ademruimte voor de leerkrachten is prima.’ 

*’Met betrekking tot de boostervaccinatie de tip om op de langere termijn duidelijkheid te 

krijgen/visie te maken over eventuele voorrang voor leerkrachten.’ 

*’Komt er nog een terugkoppeling op de punten die door het personeel zijn meegegeven 

betreffende de vervangingsproblematiek?’ 

Ja, dat is wel de bedoeling. Prodas is nog zoekende op welke manier dit teruggekoppeld gaat 

worden. 
 

4.3 Verslag Finland 

Bonna is samen met Anja Jansen (directeur) naar Finland geweest vanuit onderwijsbureau 

‘Onderwijs maak je samen’. Een groep van 20 personen verdeeld over het hele land is mee 

geweest. Bonna geeft een samenvatting van haar ervaringen.  

Er is een vraag: 

*’Wat neemt Prodas mee uit de bevindingen van deze reis?’ 

-De stichting moet blijven gaan voor het beste onderwijs. Doordat problemen opgelost moeten 

worden, is de neiging om in te boeten op kwaliteit. Prodas heeft mensen nodig die boven de stof 

staan.  
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-Verantwoordelijkheid nemen voor het eigen leerproces van de kinderen. 

-In Nederland wordt een jaarverslag geschreven voor de inspectie, in 

Finland voor de ouders. Er worden dan andere dingen benadrukt. 
 

De link (om nog eens het een en ander na te lezen) naar de padlet is: 

https://nl.padlet.com/anja_jansen/vzy6knvi443t6m1j 

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1 Thema-avond 15 maart 2022  

15 maart 2022 staat de thema-avond gepland. In kleine setting (Ellis, Mandy, Stephan en Joanita) 

is alvast een voorbereiding geweest. Er wordt ingezet op een online avond met als thema ‘het 

jonge kind’. We zijn op zoek naar een spreker die, het liefst bijvoorbeeld één uur, kort en krachtig 

kan inspireren. Alle ideeën zijn welkom! Geef ze door aan Joanita met Stephan in de cc. 

Opmerking Bonna: 

‘Als thema kan ook ‘het lerarentekort’ worden genomen. Een bewustwording van waar we op 

afstevenen in de toekomst.’ Bonna zal een link sturen betreffende dit thema naar Ellis.   
 

_________________________________________________________ 

 

 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken stukken 

De uitkomst van de GMR over de begroting 2022 staat in het verslag genoemd.  
 

b.   Definitieve lijst vragen over onderwijskwaliteit vanuit de GMR  

De lijst met definitieve vragen staat bij de vergadering van vandaag op het platform GMR. 

Joanita zal deze lijst doorsturen naar de RvB zodat er regelmatig een vraag behandeld kan worden. 
 

c.   Brief voor MR-en, kerstwens en lijst contactpersonen 

Ellis heeft een tekst gemaakt om vanuit de contactpersonen GMR door te sturen naar hun contact-

MR-en. Joanita heeft een kerstwens gemaakt en ook de lijst met contactpersonen bijgewerkt. 

Uiterlijk woensdag 22 december ontvangen de GMR-leden de gegevens met het verzoek dit deze 

week nog door te sturen (met Joanita op de cc), uiterlijk vrijdag 24 december aanstaande. 
 

d.   Inventarisatie / hoe nu verder betreffende nieuwe aspirant-leden 

Stephan zal Lisanne en Niels een bericht sturen met de vraag hoe de vergadering is bevallen. 

23 februari 2022 zal een leerkracht aansluiten om een indruk te krijgen van de GMR en haar 

vergadering. De GMR blijft op zoek naar nieuwe aspirant-leden. 
 

e.   Werkgroepen indelen  

Igor geeft aan de werkgroep ‘personeel’ te willen gaan versterken, en Hennie wil graag in de 

werkgroep ‘onderwijskwaliteit’. 

De indeling van de werkgroepen voor dit schooljaar is dus als volgt: 

*Werkgroep ‘personeel’:  

Monique Luijben / Jennifer Berkhout / Igor Ronckers 

*Werkgroep ‘GMR in verbinding’:  

Ellis Pranger / Anne-Marie de la Cousine / Twan Klein-Zieverink 

*Werkgroep ‘strategie, huisvesting en financieel’: 

Stefanie van Dijk / Ruud Driessen / Stephan Matthee 

*Werkgroep ‘onderwijskwaliteit’: 

Mandy Donkers / Willemien Geers / Hennie Fransen 
 

f.    Terugkoppeling overleg RvB / RvT / GMR 

       Het is een positief overleg geweest. Alle gremia bij elkaar gaat steeds beter werken. 

       Het overleg met de RvT over bepaalde beleidsstukken/strategie gaat weer plaatsvinden. 
 

g.    Basiscursus MR-en / scholing vanuit de AOb schooljaar 2022-2023 

    De basiscursus voor de MR-en is geregeld.  Deze staat gepland op 19 januari 2022. 

       De scholing voor de GMR vanuit de AOb wordt gezien als zinvol. Aanscherpen waar de GMR  

       mee bezig is. Ellis en Stefanie pakken dit op om te regelen voor komend schooljaar 2022-2023.  
 

https://nl.padlet.com/anja_jansen/vzy6knvi443t6m1j
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h.   Voortgang aanpassen reglementen en statuten GMR? 

      Dit loopt. Volgt z.s.m. 

       

      Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 
 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 

-Hoe Prodas op de beste manier het geld besteedt ten goede van onze kinderen. 

-De focus van het bestuur op Covid-gebied voor het personeel zodat de lessen door kunnen blijven 

gaan.  

-En het naar onderwijs kijken in andere landen kan positief uitvallen voor onze kinderen.  

Goede leerkrachten die voor de groep staan is belangrijk.  

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.05 uur. 

Fijne feestdagen, een goede gezondheid en een goed 2022! 

 

Vergaderdata 2021-2022 - Locatie: Hart van Heuze / online via Teams   
 

*Dinsdag  21 september 2021 18.30 – 21.00 uur 

(borrel opening schooljaar ná de vergadering) 
 

*Donderdag 18 november 2021    18.30 - 21.00 uur  
 

*Donderdag  9 december         19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept begroting) 
 

*Dinsdag   21 december 2021  18.30 - 21.00 uur    
 

*Woensdag  23 februari 2022  18.30 - 21.00 uur    
 

*Dinsdag   15 maart 2022    19.00 - 22.00 uur     

(thema-avond GMR-MR)    
 

*Donderdag  21 april 2022    18.30 - 21.00 uur  
 

*Dinsdag  31 mei    19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept jaarrekening) 
 

*Dinsdag   14 juni 2022    18.30 - 21.00 uur   
 

*Dinsdag   19 juli 2022 (reserve)   18.30 - 21.00 uur 


